
1. Afschaffen nieuwe voorstellen van het Melkgeld Regelement 2020 (De rek is eruit) 
Door het nieuwe melkgeld regelement worden de gehaltes geactualiseerd. Dit houd in dat er 
minder melkgeld uitbetaald wordt. Voor het krijgen van een goede melkprijs moet je 
bovendien aan steeds meer eisen voldoen. Deze eisen worden niet voldoende betaald. Wij 
vragen ons sterk af of deze meerwaarde uit de markt te halen is aangezien het grootste deel 
van onze melk geëxporteerd wordt. Onze melk moet wel concurrerend blijven op de 
wereldmarkt. Onder de noemer License to produce worden ons steeds meer dingen 
opgedragen. Dit zorgt voor steeds meer verdeeldheid onder de leden, en verdeeldheid 
heerst! Dit is iets wat we moeten voorkomen! We hebben niet het gevoel dat RFC eerlijk is 
over hoe de geldstromen lopen. Het komt er gewoon op neer dat er geld wordt weggehaald 
bij de leden. Waar gaat dit eindigen?!   
 

2. Koekompas, KoeAlert en KoeMonitor van tafel 
KoeKompas is reeds verplicht. Vanaf volgend jaar worden KoeAlart en KoeMonitor ook 
verplicht. De kosten hiervoor worden niet vergoed. Bovendien zijn wij bang dat de gegevens 
die met deze tools verzameld worden vroeg of laat tegen ons worden gebruikt. Neem als 
voorbeeld de kringloopwijzer. Deze brengt de CO2 uitstoot goed in beeld. Het kan straks zo 
maar gebeuren dat wij op basis hiervan CO2 heffing moeten betalen. De wereld op zijn kop 
toch? 
 

3. Duidelijk inzicht in de kostenstructuur van RFC 
Door de ontstane bureaucratie binnen RFC hebben wij het idee dat de kosten steeds verder 
oplopen. Dit terwijl de hoeveelheid melk die verwerkt wordt daalt. Wanneer hier naar 
gevraagd wordt krijgen we het gevoel dat we geen eerlijk antwoord krijgen. We krijgen het 
gevoel dat RFC door middel van het veranderen van het melkgeldregelement de kosten 
verhaalt bij de leden zonder hierover transparant en eerlijk te zijn.  
 

4. Andere structuur in RFC; stemrecht terug naar leden i.p.v. ledenraad 
Tijdens de ledenvergadering in Denekamp is benoemd dat leden rechtstreeks geen 
stemrecht hebben, maar dat dit via de ledenraad naar het bestuur moet. Stel je voor dat alle 
boeren tegen stemmen op een bepaalde stelling, dan is deze stemming niet geldig. Dit moet 
via de ledenraad. Wij hebben het gevoel dat de ledenraad de stem van de leden niet door 
kan geven aan het bestuur. En dus niet veel kan betekenen voor de belangen van de leden.   
 

5. RFC bemoeit zich niet meer met de Politiek, maar focust zich op melk verwaarden 
Wij vinden het belangrijk dat RFC zich bezig houd met het goed verwaarden van melk, en 
niet met politiek bedrijven. Met het aannemen van Hester Maij lijkt het er op dat RFC zich 
nog meer bezig wil houden met politiek. Het lijkt wel dat RFC al behoorlijk verweven zit in de 
politiek.  
 

6. Hester Maij weg bij RFC voor 1 januari 2020. 
Ze heeft zich actief bemoeid met het aanwijzen van de natura 2000 gebieden in Nederland. 
Hierdoor hebben wij er geen vertrouwen in dat ze onze belangen goed kan behartigen.  
 

7. Stop samenwerking met Natuurmonumenten 
Wat heeft de samenwerking met natuurmonumenten te maken met melk verwaarden? We 
hebben het gevoel dat RFC zich voor het karretje van natuurmonumenten laat spannen. Wil 
je straks voldoen aan planet proof? Dan moet je beschikken over natuurgronden. Moet de 
boer dan straks grond huren voor een dikke prijs bij natuurmonumenten? En zo komt ons 
extra melkgeld (planet proof) terecht bij natuurmonumenten. 
 



8. Vergadering van bestuur met de districtsraden RFC op 17 december 2019 uitstellen  
Op deze vergadering wordt het besluit genomen. Wij verwachten eerst een duidelijk 
antwoord op de bovenstaande eisen. Dit kan in onze optiek niet voor 17 december 2019, dit 
is te kort dag.  
 
 
Tot Slot 
Wij hebben al jarenlang het gevoel dat we bij RFC ongehoord zijn. En dat het bestuur en de 
directie van RFC helemaal geen gevoel heeft bij wat er op onze boerderijen speelt. Jullie 
horen tenslotte voor ons te werken, en wij niet voor jullie! Wij zijn bang dat we op deze 
manier ONZE coöperatie verliezen. Dit willen we toch niet? Onderteken daarom onze brief 
zo SPOEDIG mogelijk zodat we deze kunnen aanbieden bij het kantoor in Amersfoort. Het is 
tijd voor verandering! 

 

 


